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Protokoll

Protokoll fört vid styrelsemöte i Ballingslövs Byalag 2010-02-08

Närvarande: Stewe, Christer, Magnus, Anders, Johan & Bosse

 §1. Mötet öppnades av ordförande Stewe

 §2. Dagordningen fastställdes med tillägg på övriga frågor.

 §3. Kassören Erling Svensson rapporterar en summa av 25000:- vid årskiftet

 §4. Senaste mötesprotokollet godkändes.

 §5. Pågatågsstopp Dec 2011. Inga ritningar finns ännu, projektet är något 
försenat

 §6. Vandaler har huggit ner poppeln! Vad ska vi göra? Vi undersöker en 
återplantering av trädet. Magnus kollar upp med kommunen hur vi ska göra

 §7. Fastställande av datum för årsmöte. Styrelsen fastställde den 27/4 klockan 
19:00 som datum för årsmöte 2010. Kallelsen skall vara ute senast vecka 14.

 §8. Övriga frågor:

 a) Planen vid lekplatsen har isbelagts och omspolats flertalet gånger.

 b) Hålet i asfalten under viadukten har lagats efter påtryckningar från 
Byalaget

 c) Dämme i Lille Å? Ordförande Stewe har fått ett mail från Pål angående 
detta ärende. Styrelsen diskuterade ärendet och kom fram till att vi är 
intresserade av projektet men vi vill först ha frågan prövad i 
Vattendomstolen innan vi agerar.

 §9. Nästa ordinarie möte planerades till den 22/3 klockan 19:00

 §10. Ordföranden avslutade mötet i god ordning.

Johan höll i pennan.
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